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Abstract (en)
The apparatus has a container (3), in the inner space (11) of which an essentially funnel-shaped wall (12) coaxial to the container axis (4) is
arranged. The wall (12) has a top, conical section (13) tapering towards the bottom. A cylindrical wall section (14) adjoins the wall section (13).
In addition, a shaft (15) coaxial to the container axis (4) leads through the sectional space (11a) defined by the funnel-shaped wall (12). In this
arrangement, the bottom section (15a) of the shaft (15) is provided with a conveying member, namely a worm helix (16), and the top section (15b)
of the shaft (15) is provided with mixing members (17). To mix the stock, the shaft (15) is rotated about the container axis (4) so that a portion of
the stock to be mixed is continuously drawn off from the bottom area of the outer sectional space (11b) and conveyed through the cylindrical wall
section (14) into the conical wall section (13), is agitated and mixed in the latter by the mixing members (17), and is then conveyed back again into
the outer sectional space (11b). With the apparatus according to the invention, substances which are added during the mixing operation to stock
predetermined in the container (3) are already uniformly distributed in the predetermined stock during the feeding. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Einrichtung weist einen Behälter (3) auf, in dessen Innenraum (11) eine zur Behälterachse (4) koaxiale, im wesentlichen trichterförmige
Wand (12) angeordnet ist, die einen oberen, konusförmigen und sich nach unten verjüngenden Wandabschnitt (13) besitzt, an den sich unten
ein zylindrischer, Wandabschnitt (14) anschliesst. Zudem führt eine zur Behälterachse (4) koaxiale Welle (15) durch den von der trichterförmigen
Wand (12) begrenzten Teilraum (lla). Der untere Teilabschnitt (15a) der Welle (15) ist dabei mit einem Förderorgan, nämlich einer Schnecken-
Wendel (16) und der obere Teilabschnitt (15b) der Welle (15) mit Mischorganen (17) versehen. Zum Mischen des Gutes wird die Welle (15)
um die Behälterachse (4) gedreht, so dass fortlaufend ein Teil des zu mischenden Gutes aus dem unteren Bereich des äusseren Teilraumes
(11b) abgezogen und durch den zylindrischen Wandabschnitt (14) hindurch in den konusförmigen Wandabschnitt (13) befördert, in diesem
mit den Mischorganen (17) bewegt und vermischt und anschliessend wieder in den äusseren Teilraum (11b) zurückbefördert wird. Mit der
erfindungsgemässe Einrichtung werden Stoffe, die während des Mischvorganges einem im Behälter (3) vorgegebenen Gut beigefügt werden, bereits
beim Eintragen gleichmässig in dem vorgegebenen Gut verteilt. <IMAGE>
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